

Berita

MEMENJANG AIDILFITRI

Zakat ringankan beban keluarga

► SHAMSUL JANGARODIN

PADA Ogos tahun lalu, dunia Mohamad Salleh, 71 tahun, musnah ekoran pemergian isteri teristimewa.

Episod itu begitu menyen-tesp hatinya kerana baru sebulan sebelum itu, beliau sendiri diahkan doktor sebagai tidak berupaya keluar bekerja kerana pelbagai penyakit termasuk masalah jantung dan paru-paru.

Walaupun ditimpa pelbagai masalah, Encik Salleh, 47 tahun, enggan terus heresdid kerana mahu menyinari dan anak perempuan yang masih bersekolah.

Isterinya meninggal dunia akibat penyakit osteomielitis, sejenis jangkitan pada tulang yang serius, serta masalah jantung dan buah pinggang.

Kini kehidupan mereka tiba berarak tidak lagi senyap seperti tahun-tahun sudah.

Namun selangkah demi selangkah, mereka telah mampu melakukan penyediaan lampu kecenderungan pada tatang yang mereka.

Mujur bagi keluarga Encik Salleh, bantuan zakat dari Majelis Ugama Islam Singapura (MUIS) yang diterima keluarga mereka sejak 10 tahun lalu, juga membantu meredakan beban kewangan mereka.

Anaknya, Putri Nadiyah Isabella, 13 tahun, dan Putri Azyia Isabella, 10 tahun, kini meminumkan peraman diluar mengunakan hai diawal rumah serta menjaga kesihatan bapanya.

Selain itu, beliau juga bersyukur pihak pegawai pembela-

kan yang agak kronik, Encik Salleh tidak dapat berjalan dan perlu menggunakan kerusi roda untuk bergerak. Beban juga perlu makan pelbagai ubat yang diberikan doktor.

Menurut Encik Salleh, anak bongsunya, Putri Azyia, sudah "seperti jururawat perhiduannya."

"Dia ingat nama semua ubat saya, dan dia lah, dengan bantuan kakaknya, menyusun ubat-ubat saya," kata Encik Salleh.

Setiap bujung minggu, mereka bertiga ke pasar untuk membeli keperluan dapur.

Ada kalanya, beliau masak sendiri - sambil menggunakan kerusi roda - dan ada masanya pula, anak sulungnya, Putri Nadiyah, akan cuba memasak "apa yang arwah mak saya arif dahulu."

Selain bantuan zakat, Encik Salleh juga menerima bantuan subsidi dari hospital.

Seminggu sekali, seorang ahli terapi perubatan akan berkunjung ke flat dan brikannya di timur laut Singapura untuk membantu publikan penggerakannya.

"Alhamdulillah, duit zakat yang saya terima digunakan untuk duit pasar, pembiayaan sekolah anak-anak dan kos pengangkutan awam," kata Encik Salleh.

Selain itu, beliau juga bersyukur pihak pegawai pembela-



JAGA AYAH: Putri Nadiyah (Kiri) dan Putri Azyia sama-sama sentiasa menjaga pemakanan ayah mereka, Encik Salleh Thahin. - Foto MUIS

CARA PEMBAYARAN ZAKAT/FITRAH

SECARA TUNAI ATAU CEK
 a) Di Majlis Ugama Islam Singapura (MUIS), 273 Boodell Road, Singapura 570702. Cek harus diarahkan dari bayaan ditulis atas nama MUIS.
 b) Di masjid-masjid atau Pusat-Pusat Pengajian Zakat Beraulah yang dilantik MUIS.
 c) Bayaran Zakat Fitrah dan Zakat Hara boleh dibuat melalui Nela atau CashCard di sistem-sistem AKS yang terlink ke portal Singapura.

SECARA ONLINE MELALUI ENETS DEBIT
 Sila kunjungi laman www.zakat.sg.

SECARA ANSURAN BULANAN MELALUI GIRO
 MUI: luran borang Giro di www.zakat.sg, isi dan hantarkan kepada MUIS.

INSTANSI KEWANGAN - EKSKLUSIF UNTUK PELANGGAN
 a) Fora CIMB Clicks
 b) Aluar Al-Walidn OCBC di DBSPOS
 c) ATM
 i. Perbankan Internet di https://www.klikbanking.com.sg
 ii. Aplikasi telefon bijak DBS, POSB atau PayLift!

► Shamsul Jangarodin ialah penulis sambutan.

Kongsi gambar kenangan, persiapan Raya, menang hadiah

MERIAH BETUL Raya!

KONGSI KEJEMAH ANDA MEMERANG AIDILFITRI BERSAMA BERTUA HARAPAN

Dari 25 Mei hingga 5 Jun, mudik raih gambar-zakat memuat serapan atau mengumpul Hari Raya di Instagram atau Facebook dan Twitter ke #Zakat. Anda akan boleh mudik gambar-zakat yang diambil pada tahun-tahun sebelum ini.

Hashtag #BeritaHarianJuga #BeritaHarianJuga

BeritaharianJuga hadiah menarik kepada Anda. Hadiah dari alat perhiasan air dipaparkan di bawah.

TEMPAT PERUBAH Telenoraya 528 (Ruang 2018-2121) (Guna RM 5000)	TEMPAT KEDUA Audi perhiasan RM1000 (Audi perhiasan RM 5000)	TEMPAT KETIGA Audi perhiasan RM1000 (Audi perhiasan RM 5000)	TEMPAT KEEMPAT Fingerprint remote (Fingerprint remote)
--	---	--	--

Selama perayaan Aidilfitri, Berita Harian akan mengadakan pertandingan #BeritaHarianJuga #BeritaHarianJuga. Anda akan boleh mudik gambar-zakat yang diambil pada tahun-tahun sebelum ini.

PEMBACA akhbar ini dan pengikutnya di media sosial boleh menyertai kempen media sosial Berita Harian menjelang Hari Raya Aidilfitri yang akan berlangsung sehingga 9 Jun.

Menggunakan "hashtag" #betaBeritaHarian dan #BeritaHarian, kempen kali ini mengundang pembaca berkongsi gambar dan kenangan indah membuat persiapan menjelang Aidilfitri serta menyambut Lebaran bersama masyarakat, jiran, teman, keluarga dan orang terencana.

Mungkin anda pernah berjumpa ke rumah saudara-mara ketika Singapura dilanda banjir dahulu, atau terpaksa mengajar ayam untuk disembelih pada malam Raya.

Atau mungkin anda akan menyambut Aidilfitri dengan kehadiran "orang baru" dalam keluarga atau mempunyai ilham bagi hiasan lampu lip yang unik tahun ini.

Apa pun kenangan itu, pastinya ia cukup istimewa bagi anda dan Berita Harian mengundangi anda berkongsi.

Cara menyertai kempen ini mudah.

Anda hanya perlu muat naik gambar kenangan menyambut Syawal atau membuat persiapan menjelang Aidilfitri di akaun Instagram atau Facebook anda menggunakan "hashtag" #betaBeritaHarian dan #BeritaHarian, serta tuliskan kapsyen untuk menerangkan gambar itu.

Kempen ini berlangsung sehingga 9 Jun.

Di akhir kempen ini, empat gambar terbaik akan dipilih untuk memenangi hadiah menarik tajuan Audio House dan Ariston.

Keputusan pengajiran adalah mutamad.

JUALAN WAREHOUSE DISKAUN 50% - 70%
Karpet Terbaik! Kualiti Terbaik! Harga Murah!

Permaidani buatan tangan Parsi Kashan 3 x 4 metre Biasa \$5,700 Kini \$2,400
 Karpet 2 x 3 metre Biasa \$480 Kini \$280
 Karpet Oval 2.25 x 1.5 metre Biasa \$350 Kini \$180

Pilih daripada aneka jenis karpet buatan mesin & buatan tangan yang indah menawan dari Iran.

Stok Baru Sudah Tiba!

CUCI KARPET Kami juga memberi servis mencuci karpet buatan mesin & buatan tangan.

Ayuh Datang & Lihat!
 Kunjungi Kami Di:
 Tabriz Carpets Pte Ltd
 Bldg 9002 Tampines St 93 #02-30.
 Lokasi: Belakang SAFRA Tampines (MRT Downtown Line Tampines West, DART)
 Tel: **Faramarz 9853 9694**

Waktu perniagaan hingga akhir Ramadan: 9.30pg - 11mlm setiap hari

20% DISKAUN

JOM, HEROES!
 IFTAR BERSAMA LEAGUE ANDA.

\$199++

PLATTER IFTAR SESUAI UNTUK 4

Breakfast Calamint (Sardin Goreng Reputing), Tempura Ikan (Sardin Tempura), Chicken Drumstick (Sardin Ayam), Tauhu Goreng (Sardin Goreng), Goreng Goreng (Sardin Goreng), Goreng Goreng (Sardin Goreng), Goreng Goreng (Sardin Goreng).

KEPADA UMAT ISLAM SEDUNIA... DI SINGAPURA, BANDAR GOTHAN DAN CENTRAL, METROPOLIS, PULAU TEMYSICRA DAN NEGERI ATLANTIS.

SALAMAT HARI RAYA AIDILFITRI
 MAAF ZAHIR & BATIN

DC SUPER HEROES CAFE

THE SHOPPES AT MARINA BAY SANDS L1-03, BAY LEVEL
 RESERVATIONS: 6688 7610

NGEE ANN CITY #02-13 TAKASHIMAYA (DEBELAH PERHANTARAN TERBUK)
 RESERVATIONS: 6262 1918

2019 HARAPAN AIDILFITRI @Indonesia Kalki-14

AL-IMTAQ
 International & Services
 UST. MUSA ZULKIFLI

Paket Harapan Aidil Fitri

Habuan Hari Raya (Untuk 10 orang)	\$100	Sahur/Iftar Ramadhan (untuk 10 orang)	\$60
Wakaf Asrama Tahfidz Al-Qur'an Nuruzainiyah 1 Lot	\$150	Fidyah/Infaq Beras 25 kg	\$60
Kambing Akikah/Nazar/Sodekah	\$200	Perengkapan Solat (5 Set)	\$100
Wakaf Al-Qur'an (7 Naskah)	\$100	Khatam Al-Qur'an / Tahfidz Arwah (1 nama)	\$10
Wakaf Perigi @Cambodia	\$450	Badal Hajj 1 nama (Kur'an, sajadah, tasbeih & cod muskier hati)	\$1300

Entik Abu Bakar 9746 9073
 Entik Hani Yusoff 9675 8787

Entik Zulkifli 9114 2372
 Via Online/WA 8454 3782

Alamat: 23 Geylang Road, Singapore 349481. Tel: 9746 9073. Fax: 9746 9074.

Showroom @ Online Price!

Queen Leather Bed with Mattress \$299
 Queen Faux Leather Bedframe & Mattress \$199
 2-Door Dining Table with 4 Seats \$199
 2-Door Dining Table with 6 Seats \$299
 2-Door Dining Table with 8 Seats \$399
 2-Door Dining Table with 10 Seats \$499
 2-Door Dining Table with 12 Seats \$599

Full Range of Furniture IN STOCK OR DELIVERABLE IN 7 DAYS

the furniture.com.sg FREE PARKING 9424 1141
 Showroom 23 Geylang Road #04-01, Chevalier House 3 349481
 Daily 10am - 8pm (include Sundays & PH)

MAY/JUNE ISSUE OUT NOW!

torque
 COOL CAMRY

Breakfast @ torque

Join us for breakfast and be electrified by the all-new Nissan LEAF

29 June (Sat) 9.00am - 12.30pm
 WWW.TORQUE.COM.SG/EVENTS-PPROMS

SPHmagazines